
    

2019-06-11

Den snart rådande elbristen för Sverige men framförallt för Skåne och Malmö har blivit en allt 

viktigare samhällsfråga. Frågan har lyfts både på olika politiska nivåer och inom näringslivet. 

Elbristen handlar just nu framförallt om kapaciteten i näten men även på långsikt om faktisk 

brist då hela samhället ska ställas om från fossila bränslen till fossilfritt som i t.ex. 

fordonsflottan. 

I en rapport från bl.a. Länsstyrelsen i Skåne konstateras det att elbristen omöjliggör fler större 

företagsetableringar i vår region. För Malmö har detta redan fått konsekvenser genom att det 

stora brödföretaget Pågen fått nej till nya investeringar, just p.g.a elbristen. 

I media uttalar sig kommunstyrelsens ordförande om läget: ”Jag står på Pågens sida”. Det gör vi 

nog alla men vad gör styrande politiker i handling? 

Med anledning av ovan vill jag ställa följande fråga till ansvarigt kommunalråd Katrin Stjernfeldt 

Jammeh:

Vad avser kommunalrådet konkret göra för att liknande företagsetableringar och investeringar 

inte stoppas i vår stad p.g.a elbrist? 

Tony Rahm (M)

Enkel fråga


